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Abstract (en)
[origin: FR2822938A1] The table has peripheral commodity storing zones (41a,41b) and a conveyor which circulates around a raised central area
(15) for completed dishes (61). The conveyor consists of overlapping support elements (51) which carry removable disks (53) to bear dishes being
prepared. Streams of cold air (59a,59b) are directed from the raised central area across the dishes under preparation and the food storage areas
and screens are provided

Abstract (fr)
L'invention concerne une table de préparation de produits, tels que des produits alimentaires, en ambiance refroidie, comprenant un convoyeur
(19') tournant autour d'une zone centrale (15) de la table et au moins deux circuits de circulation d'air, pour faire circuler un flux d'air froid entre
deux côtés opposés de la table et la zone centrale de celle-ci. Le convoyeur (19') comprend une succession de palettes (51) se chevauchant
partiellement, disposées parallèlement au plateau (57) de la table, en circuit fermé, et une série de plaques (53) entraînées par les palettes.
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